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СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ
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Levykh Alyona Yuryevna – the Candidate of Science (Biology), an associate professor, the
Head of the Chair of Biology and Methods of its Training of the Ishim Ershov State Teachers Training
Institute, Ishim.

Малецкая Надежда Сергеевна – кандидат биологических наук, доцент кафедры биологии
и методики её преподавания Ишимского государственного педагогического института
им. П.П. Ершова, г. Ишим.

Maletskaya Nadezda Sergeevna  – the Candidate of Science (Pedagogical Science), an
associate professor of the Chair of Biology and Methods of its Training of the Ishim Ershov State
Teachers Training Institute, Ishim.

Матушевская Марьяна Петровна – студентка кафедры молекулярной генетики и
биотехнологии Института биологии, химии и биоресурсов Черновицкого национального
университета им. Ю. Федьковича, г. Черновцы.

Matushevskaya Maryana Petrovna – a student of the Chair of Molecular Genetics and
Biotechnology of the Institute of Biology, Chemistry and Biological Resources of Yuriy Fedkovich
Chernovtsy National University, Chernovtsy.

Миронова Людмила Николаевна – кандидат сельскохозяйственных наук, заведующая
лабораторией интродукции и селекции цветочных растений Ботанического сада-института
Уфимского научного центра Российской академии наук, г. Уфа.

Mironova Lyudmila Nikolaevna – the Candidate of Science (Agriculture), the head of the
laboratory of the introduction and selection of floral plants of the Botanical garden-institute of the Ufa
Research Center of the Russian Academy of Sciences, Ufa.

Морозова Татьяна Васильевна – кандидат биологических наук, доцент кафедры
экологии и биомониторинга Института биологии, химии и биоресурсов  Черновицкого
национального университета им. Ю. Федьковича, г. Черновцы.

Morozova Tatyana Vasilyevna – the Candidate of Science (Biology), an associate professor
of the Chair of Ecology and Biological Monitoring of the Institute of Biology, Chemistry and Biological
Resources of Yuriy Fedkovich Chernovtsy National University, Chernovtsy.

Мошкин Василий Сергеевич – старший преподаватель кафедры теории и методики
преподавания физики, технологии и предпринимательства Ишимского государственного
педагогического института им. П.П. Ершова, г. Ишим.

Moschkin Vasily Sergeevich – a senior instructor of the Chair of Theory and Methods of
Training Physics, Technology and Business of the Ishim Ershov State Teachers Training Institute,
Ishim.

Некрасов Михаил Спиридонович – кандидат биологических наук, доцент кафедры общей
биологии Северо-Казахстанского государственного университета им. М. Козыбаева,
г. Петропавловск.

Necrasov Mihail Spiridonovich – the Candidate of Science (Biology), an associate professor
of the Chair of General Biology of М. Kozybayev North Kazakhstan State University, Petropavlovsk.

Осипенко Ирина Валерьевна – студентка биолого-географического факультета
Ишимского государственного педагогического института им. П.П. Ершова, г. Ишим.

Osipenko Irina Valeryevna – a student of the Faculty of Biology and Geography of the Ishim
Ershov State Teachers Training Institute, Ishim.

Реут Антонина Анатольевна – кандидат биологических наук, научный сотрудник
лаборатории интродукции и селекции цветочных растений Ботанического сада-института
Уфимского научного центра Российской академии наук, г. Уфа.

Reut Antonina Anatolyevna – the Candidate of Science (Biology), an associate researcher of
the laboratory of the introduction and selection of floral plants of the Botanical garden-institute of the
Ufa Research Center of the Russian Academy of Sciences, Ufa.
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Савчук Галина Георгиевна – кандидат биологических наук, доцент кафедры молекулярной
генетики и биотехнологии Института биологии, химии и биоресурсов  Черновицкого
национального университета им. Ю. Федьковича, г. Черновцы.

Savchuk Galina Gergievna – the Candidate of Science (Biology), an associate professor of
the Chair of Molecular Genetics and Biotechnology of the Institute of Biology, Chemistry and Biological
Resources of Yuriy Fedkovich Chernovtsy National University, Chernovtsy.

Сибиркина Альфира Равильевна – кандидат химических наук, доцент кафедры общей
биологии Челябинского государственного университета, г. Челябинск.

Sibirkina Alphira Ravilyevna – the Candidate of Science (Chemistry), an associate professor
of the Chair of General Biology of Chelyabinsk State University, Chelyabinsk.

Сидоров Олег Владимирович – кандидат педагогических наук, доцент, заведующий
кафедрой теории и методики преподавания физики, технологии и предпринимательства
Ишимского государственного педагогического института   им. П.П. Ершова, г. Ишим.

Sidorov Oleg Vladimirovich – the Candidate of Science (Pedagogical Science), an associate
professor, the Head of the Chair of Theory and Methods of Training Physics, Technology and Business
of the Ishim Ershov State Teachers Training Institute, Ishim.

Токарь Ольга Егоровна – кандидат биологических наук, доцент кафедры экологии,
географии и методик их преподавания Ишимского государственного педагогического института
им. П.П. Ершова, г. Ишим.

Tokar Olga Yegorovna – the Candidate of Science (Biology), an associate professor of the
Chair of Ecology, Geography and Methods of their Training of the Ishim Ershov State Teachers
Training Institute, Ishim.

Хлус Константин Николаевич – кандидат биологических наук, доцент кафедры
биоорганической  и биологической  химии и клинической  биохимии  Буковинского
государственного медицинского университета, г. Черновцы.

Khlus Konstantin Nickolayevich – the Candidate of Science (Biology), an associate professor
of the Chair of Bioorganic and Biological Chemistry and Clinical Biochemistry of Bukovina State
Medical University, Chernovtsy.

Хлус Лариса Николаевна – кандидат биологических наук, доцент кафедры зоологии и
гидробиологии Института биологии, химии и биоресурсов Черновицкого национального
университета им. Ю. Федьковича, г. Черновцы.

Khlus Larisa Nickolayevna – the Candidate of Science (Biology), an associate professor of
the Chair of Zoology and Hydrobiology of the Institute of Biology, Chemistry and Biological Resources
of Yuriy Fedkovich Chernovtsy National University, Chernovtsy.

Язловицкая Людмила Степановна – кандидат биологических наук, доцент кафедры
молекулярной  генетики и биотехнологии Института биологии, химии и биоресурсов
Черновицкого национального университета им. Ю. Федьковича, г. Черновцы.

Yazlovitskaya Lyudmila Stepanovna  – the Candidate of Science (Biology), an associate
professor of the Chair of Molecular Genetics and Biotechnology of the Institute of Biology, Chemistry
and Biological Resources of Yuriy Fedkovich Chernovtsy National University, Chernovtsy.

Яковлева Людмила Вильгельмовна – старший преподаватель кафедры теории и
методики преподавания  физики, технологии и предпринимательства  Ишимского
государственного педагогического института им. П.П. Ершова, г. Ишим.

Yakovleva Lyumdmila Vilgelmovna  – a senior instructor of the Chair of Theory and Methods
of Training Physics, Technology and Business of the Ishim Ershov State Teachers Training Institute,
Ishim.
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